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 :مجری

 بسم الله الرحمن الرحیم 

 ما را نظری بغیر الله مباد 

 بر درگه عشق غیر از این راه مباد 

 هر چند که دست ما بجزء آه مباد 

 از دامن اهل بیت کوتاه مباد

 اللهم صل علی محمد و آل محمد و عجل فرجهم 

دوستان خوب بیننده خانم ها ، آقایان محترم برادران و خواهران ایمانی خودم هر جای این عالم که هستید به شما سلام عرض 

ما توفیق داد  می کنم بهترین لحظات و دقائق و ثانیه ها را برایتان آرزو می کنم خیلی خوشحال هستیم از این که باز هم خدا به

امامت و ولایت در خدمت شما باشیم در مقابل دیده گان مهربان شما قرار بگیریم و این برنامه را تقدیم  زندهعمری داد تا با برنامه 

 حضور شما بکنیم 

رکز و اگر می خواهید با ما همراهی خودتان را اعلام بکنید چه عزیزانمان در ایران اسلامی شمال و جنوب و شرق و غرب وم

هرجایی که هستید در هر نقطه ای از ایران اسلامی که نفس می کشید و همراهی می کنید برنامه ما را تماشا می کنید خیلی 

که اختصاص دارد به عزیزانمان در ایران اسلامی   30001203خوشحال می شویم که از این طریق یعنی پیام کوتاه برنامه ی ما 

برای ما پیامک بدهید هر چه دوست دارید می توایند بگویید از عشق و ارادت و محبتتان به امیر  همین الان با دستان مهربانتان



المومنین به ساحت اهل بیت عصمت و طهارت و همچنین اگر باز حال و هوای دلتان حال و هوای محرمی و کربلایی است باز از 

 خیلی خیلی خوشحال می شویم  این طریق هم می توانید حرفهای دلتان را با ما درمیان بگذارید

همچنین عزیزانی که در جای جای این کره ی خاکی هستند شماره ی پایین هم متعلق به عزیزانمان در خارج از کشور هست حالا 

هر کشور و هر قاره ای که برنامه ی زنده امامت و ولایت شبکه جهانی ولایت را می بینید آن هم پیامک بین المللی ما هست که 

 خوشحال می شویم به پیامهای سراسر مهر و محبت و مهربانی شما را دریافت بکنیم  خیلی

زنده امامت و ولایت در بخشی از برنامه هم شما می توانید تماس بگیرید و صدای گرمتان را انشاء الله  البته طبق معمول برنامه

لله دکتر حسینی قزوینی باشیم و انشاء الله از بیان بشنویم امشب هم توفیق داریم در برنامه زنده مان در محضر حضرت آیت ا

شیرین و شیوایشان استفاده کنیم هر چند ایشان از راه آمدند و بوی امام رضا می دهند خیلی سریع خودشان را به استدیو رساندند 

مثل همیشه با قدرت این  و خسته هستند اما مطمئنم که در این برنامه انرژی خاص را از شما بیننده گان عزیز خواهند گرفت و

 برنامه را تقدیم حضور شما خواهیم کرد

 حضرت استاد سلام علیکم و رحمة الله خیلی خوش آمدید زیارتتان قبول باشد انشاءالله  

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 سلام علیکم و رحمة الله و برکاته  .خواهش می کنم

 دوست داشتنی خالصانه ترین سلامم را همراه با آرزوی موفقیت تقدیم می کنم بنده هم خدمت همه بیننده گان عزیز و گرامی و

خدا را به آبروی محمد و آل محمد صلوات الله علیهم اجمعین سوگند می دهم که همه شما را مشمول عنایات ویژه خودش قرار  

دقه های فکری شما را برطرف کند و به راهی بدهد و حوائج دنیوی و اخروی و ظاهری و باطنی شما را برآورده بکند و هر گونه دق

هدایت کند که رضای خودش و ولیش در آن است همه را مستجاب الدعوة و دعاهایتان را به اجابت مقرون کند ما را هم باشد که 

 از دعای خیرتان فراموش نکنید

م رضا سلام الله علیهم بود که ما دو سه تا جلسه همانگونه ای که ما بر خودمان لازم می دانیم شما را دعا کنیم باز عنایت آقا اما 

خیلی مهمی بود برای کل طلاب و فضلای حوزه علمیه خراسان و عزیزان جامعة المصطفی و یک جلسه ای هم با بعضی از 

هم صبح مسئولین بزرگوار و این هفته هم برای پابوسی امام رضا سلام الله علیه رفتیم با اینکه یک شب بیشتر نبودیم هم شب و



قبل از نماز صبح مشرف شدیم خلاصه همه بیننده گان عزیز را دعا کردیم و مخصوصا عزیزان ولایت یاور را هم دعای به قول 

 سفارشی کردیم 

ویژه عزیزان اهل سنتی که واقعا می آیند روی خط با انصاف صحبت می کنند مودب صحبت می کنند آنهایی که از عزیزان اهل 

  .ر هستند آنها را هم دعای خلاصه جداگانه ای داشتیم حالا دعا از ما اجابت از خدای متعالسنت هم ولایت یاو

ولی خوب وقتی که ما وارد حرم که می شویم تا خلاصه برویم کنار ضریح دعا کنیم دوستان مرتب یعنی شاید بگویم در این به 

قول صدمتر صد و بیست متر شاید بیش از دویست سیصد نفر از دوستان می آمدند اظهار محبت می کردند و می گفتند که ما 

وصا من بالا سر نشسته بودم آماده می شدم برای نماز دیدم یک بزرگواری خلاصه خلاصه از برنامه ها استفاده می کنیم مخص

شلوغ هم بود وسط جمعیت را شکافت آمد تعبیرش این بود که فلانی من آمدم در حرم امام رضا بگویم خدا از عمر من کم کند بر 

مر شما و هم صلاح دانست بر عمر ما اضافه عمر شما اضافه کند آمدم فقط این را بگویم گفتم خدای عالم کریم است هم بر ع

 کند 

انشاء الله باشد که این دعاها و این زیارتها ذخیره ای باشد برای انشاء الله شب اول قبرمان و قیامتمان بلکه بالاتر از همه برای 

  .ترفیع درجاتمان در بهشت برین

 من در خدمت حضرت عالی هستم 

 :مجری

استاد خوب ما شاهد هستیم که در این شبکه های وهابی شیطانی صهیونیستی خیلی تلاش می  انشاء الله خیلی متشکرم حضرت

کنند نسبت به شبکه ولایت خوب واقعا امروز ما هم عزیزانی که گاهی گوشه و کنار می بینیم هم از اخباری که مطلع می شویم 

 این شبکه جهانی ولایت خار چشم وهابیت شده

مانده اند در این قضیه و اعتراف کردند منتهی خوب تلاششان بر این است که هم نسبت به حضرت خودشان هم بارها و بارها 

عالی هم  نسبت به مرجع عالی قدر حضرت آیت الله العظمی مکارم شیرازی مطالبی را نقل می کنند و تلاششان بر این هست که 

می بینند که در برنامه ها یمان فرصتی که به عزیزان اهل  شبکه جهانی ولایت که کاملا شبکه تقریبی است کاملا ما در عزیزان



سنتمان می دهیم خیلی خیلی بیشتر هست از عزیزان شیعه مان اما تلاششان براین است که شبکه ما را شبکه جهانی ولایت را 

 وع را باز بکنید ضد اهل سنت و ضد سنی در واقع معرفی کنند می خواهیم قدری هم در این خصوص صحبت بفرمایید و این موض

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

اعوذ بالله من الشیطان الرجیم بسم الله الرحمن الرحیم و به نستعین و هو خیر الناصر و معین الحمد الله و الصلواة علی رسول الله   

الحمد الله الذی هدانا لهذا و ما م لقاء الله و علی آله آل الله لا سیما علی مولانا بقیة الله و لعن دائم علی اعدائهم اعداء الله الی یو

 کنا لنهتدی لولا ان هدانا الله

 خدا را بر همه نعمت هایش بویژه نعمت ولایت سپاس می گوییم

اللهم ُمنّ علینا فی التوکل علیک و تفویض الیک و التسلیم الأمرک حتی لا نحب تقدیم ما أخرت و لا تأخیر ما قدمت یا رب 

 العالمین

ری که حضرت عالی هم اشاره کردید دشمنان شیعه بویژه این شبکه های وهابی صهیونیستی تلاش دارند خلاصه نسبت همانطو

به شبکه ولایت نسبت به مرجعیت شیعه نسبت حضرت آیت الله العظمی مکارم شیرازی نسبت به آیت الله العظمی سیستانی هر 

 عزیزان اهل سنت را بدبین کنندروز یک مطالبی را نقل کنند و اذهان مخاطبین بویژه 

و من همین دو سه شب قبل بود که داشتم می دیدم دیدم یک عبارتی را از حضرت آیت الله العظمی مکارم شیرازی مرتب چندین 

بار پخش کردند که ایشان می گوید ما اهانت نمی کنیم اهانت را محکوم می کنیم ولی نقل مطالب تاریخی ارتباطی به اهانت 

این را به عنوان یک نقطه ضعف از این بزرگوار که ما نقل حقایق تاریخی می کنیم بعد هم شروع کردند که بله نقل حقایق ندارد 

تاریخی تاریخ همه اش به قول روایات صحیح و سقیم را دارند و به تاریخ نمی شود به هیچ وجهی اعتماد کرد و نمی دانم اینها 

 ی کنند مطالبی که در تاریخ آمده و بی پایه و اساس  دارند نقل می کننددارند با این کارشان خلاصه تحریف م

البته اگر خود آقایان وقتی به تاریخ مراجعه می کنند مطالبی علیه شیعه هست بی قید و شرط نقل می کنند حتی از کتب شیعه  

ی تحریک اذهان اهل سنت نسبت به شیعه روایاتی که بزرگان ما به صراحت گفته اند این روایات ضعیف است اینها را مرتب برا

 مطرح می کنند



ما بارها هم اینجا جواب دادیم ولی اگر چنانچه نوبت به ما می رسد که آقا شما از تاریخ نقل می کنید یک سری مطالبی را چنین 

ین هم به ضررشان هست مطالب تاریخی را خوب علمای بزرگوار اهل سنت یا صلاح نمی بینند یا اطلاع ندارند نقل نمی کنند و ا

 این مطالب نقل بشود 

 4468در صحیح بخاری هست و در صحیح مسلم هست حدیث ولی من همین جا از اینها یک سوال می کنم آقا این مطالبی را که 

 المومنین تا شش ماه بیعت نکرد و روزی هم که خواست بیعت کند به ابوبکرگفت که امیر 82ص  5ج  4240، حدیث صحیح بخاری 

 می خواهی بیایی خانه ی من خلیفه ی دوم را نیاور 

 «کراهیة لمحضر عمر»

 یا خطاب به ابوبکر گفت

  «لکنک استبددت علینا بالامرو» 

آیا اینها هم وقایع تاریخی دروغ است ؟ اگر کسی بیاید از صحیح بخاری و مسلم بیاید اینها را نقل کند یا نه این همانطوری که 

  در فضیلت امیر المومنین می رسد که پیغمبر فرمود آقای ذهبی به روایات

  یا علی حبیبک حبیبی حبیبی حبیب الله عدوک عدوی عدوی عدو الله

 می گوید 

  القلب یشهد انه باطل

 قلب من شهادت می دهد این باطل است

 82ص  1میزان الاعتدال ج 

حتی اگر از صحیح بخاری و غیره هم ما نقل کردیم باید قلبهای شما شهادت بدهد که آقا این درست است ؟ بعد نقل کنیم یا نه  

 نقل کنیم بدون شهادت قلب شما باطل است 

 چند نکته مهم و اساسی:



ن شیعه هم تقاضا دارم به این نکات من چند تا نکته ای را می خواهم عرض کنم در اینجا از عزیزان اهل سنت و همچنین از عزیزا

 خوب توجه کنند

اولین نفری هستم که در رسانه ها ی جهانی بارها اعلام کردم اهانت به مقدسات اهل سنت من عزیزان می دانند  نکته اول:

ر شبکه خلاف شرع  و گناه نابخشودنی است نه فقط در شبکه ولایت در شبکه سلام هم سه سال و نیم بودم آنجا هم گفتم د

 لا یغفر هست  که اهانت به مقدسات اهل سنت ذنبالمستقله که برای وهابی هاست آنجا هم من به صراحت گفتم 

و حتی خود حضرت آیت الله مکارم شیرازی که من می خواستم در شبکه المستقله بروم صحبت کنم ایشان گفت از قول من هم 

وشتم یک جمله توهین به مقدسات اهل سنت در تألیفات من نیست خوب این نکتاب این را اضافه کنید که من صد و پنجاه جلد 

را بارها هم اعلام کردیم اینجا عزیزان دیدند اگر کسی در شبکه ولایت یک جمله اهانت به مقدسات و نمادهای اهل سنت پیدا 

 عصمت هم نداریم این نکته اول  کند و مستند برای ما بیان کند ما جایزه می دهیم و رسما هم عذرخواهی می کنیم و ادعای

عزیزان بیننده شاهد هستند بنده اولین نفری هستم در یک رسانه جهانی نام خلفا را با احترام بردم با همراه با کلمه ی  :نکته دوم

همه را  جناب تعبیر کردم و همین باعث شد که خیلی از بزرگواران شیعه در داخل و خارج به ما اعتراض کردند ولی اعتراضها را

تحمل کردم و تاوان سنگینی هم دادم ولی بر روی حرف خودم هم باز تکیه دارم چون من معتقدم اگر چنانچه غیر از این بکنیم از 

ما انتظار نیست حالا تنگ نظری هایی که بعضی از عزیزان دارند من نظر اینها را محترم می شمارم ولی حاضر نیستم این عزیزان 

 بنده تحمیل کنم  عقائد خودشان را بر

بنده اولین فردی هستم که رسما در این شبکه ولایت اعلام کردم کسی به همسر پیامبر اکرم صلی الله علیه و آله و  :نکته سوم

سلم نسبت فحشا دهد و موجب ایذاع رسول گرامی شود مشمول لعن خدا قرار می گیرد و اگر این اهانت به رسول اکرم تلقی شود 

 .ارتداد آور است

بخاطر همین جمله ام در بعضی از شبکه های شیطانی شیعه که همان شبکه لسانجلسی و غیره بارها مورد اعتراض نه مورد اهانت 

 صریح و فحش های رکیک قرار گرفتم ولی تمام اینها را هم به جان خودم خریدم و بر این عقیده هم پایبند هستم 



گویم و خواهم گفت اگر کسی سخنی بگوید کاری کند که موجب اختلاف میان  بنده بارها گفتم و دارم باز می :نکته چهارم

شیعه و سنی شود قطعا به اسلام و مسلمین خیانت کرده و موجب خوشحالی دشمنان اسلام را فراهم کرده چون یکی از اهداف 

 .بزرگ دشمنان اسلام ایجاد اختلاف میان شیعه و سنی است

جهانی در افغانستان در سوریه در لبنان در عراق یا ایادی مزدور استکبار جهانی با همان سلاحهایی همه ما می دانیم امروز استکبار 

که شیعه را می کشند با همان سلاحها اهل سنت را می کشند کشتاری که اینها از اهل سنت داشتند بویژه عراق همان چندی قبل 

 رئیس جمهور عراق یک رئیس جمهور سنی است 

ش شیعه هست ایشان گفت افرادی که از اهل سنت توسط داعش کشته شدند چند برابر شیعه هایی است که حالا نخست وزیر

 توسط اهل سنت کشته شدند این دیگر شهد شاهد من اهلها 

شبکه ولایت به عنوان یک شبکه شیعی اولین شبکه ای است که از علمای بزرگوار اهل سنت از داخل و خارج دعوت  :نکته پنجم

ریبون شبکه را به صورت زنده در اختیار این آقایان گذاشته بدون آنکه کوچکترین جمله ای از اینها را سانسور کند تلفنها را کرده ت

باز کرده این شبکه افراد تماس گرفتند و خبر هم نداشتیم شیعه می خواهد صحبت کند سنی می خواهد صحبت کند وهابی می 

و این بزرگواران اهل سنت هم به تلفنهای مردم حالا چه صناعا چه نقدا جواب دادند و این  خواهد صحبت کند اینها تلفنها باز شد

 سند افتخار شبکه ولایت است و تا به حال نه رسانه های ملی ما هم چنین کاری کردند و نه دیگر شبکه ها 

وب دقت کنید و عزیزان اهل سنت خوب این را بارها ما گفتیم اگر به اهل سنت احترام می گذاریم عزیزان شیعه خ :نکته ششم

توجه کنید اگر به اهل سنت ما احترام می گذاریم مقدسات اهل سنت را مورد هجمه قرار نمی دهیم و می گوییم هر گونه اهانت 

 گناه نابخشودنی است این منت به اهل سنت نیست بلکه ما اگر این کار را کردیم در حقیقت به دستور قرآنی عمل کردیم که می

 فرماید

 (وَ قوُلوُا للِنَّاسِ حسُنْاً) 

   83بقره آیه سوره 

 وَ قوُلُوا للِنَّاسِ حُسْناً بلکه می فرماید: نمی گوید قولوا للمومنین للشیعة للمسلمین 

 و اگر ما احترام می گذاریم دستور ائمه ما و رئیس مذهب ما هست که به ما دستور داده اند 



 حُسْناً وَ قُولُوا لِلنَّاسِ 

 با اهل سنت به نیکی سخن بگویید 

 عودوا مرضاهم

 مریضهای اینها را عیادت کنید

 و اشهدوا جنائزهم 

 در تشیع جنازه اهل سنت حضور پیدا کنید

 واشهدوا لهم و علیهم 

 شهادت بدهید له یا علیه اگر یک سنی از شما دعوت کرد در محکمه 

 و صلوا معهم فی مساجدهم 

 نماز بخوانید مساجد آنهابا اهل سنت در 

کنند محاسن می کند دوستان مراجعه  (سلام الله علیه)این دستور امام صادق است اگر یک شیعه خلاف می کند خلاف امام صادق 

هم صد در صد صحیح است این دستور ائمه ما هست و همچنین مراجع عظام تقلید ما از حضرت آیت  روایت 18ص  1برقی ج 

 انی گرفته و دیگر مراجع ما من عرض کردم الله العظمی سیست

حالا شاید ما به مناسبت همین کنگره مبارزه با تکفیر فتاوای مراجع عظام تقلید را در حرمت اهانت به اهل سنت و مقدسات اهل 

نت نیست دستور مراجع سنت را ما اینجا انشاء الله بیان خواهیم کرد ما اگر احترام می گذاریم و از هر گونه اهانت اجتناب می کنیم م

 .عظام تقلید ما هست

امروز نظر مراجع عظام ما بیان گر عقیده مذهب است اگر یک مرجع تقلیدی دوتا مرجع تقلیدی امروز سخن می گوید سخن من 

طلبه آن روحانی شاید بیان گر مذهب نشود ولی سخن مرجع سخن مذهب است و این فرمایش آیت الله العظمی سیستانی ما هر 

 ته چندین بار چه بنده چه دوستانمان تکرار می کنیم که فرمودندهف



 لا تقولوا اخواننا اهل سنة بل قولوا انفسنا اهل سنة 

  بگویید عزیزان اهل سنتنگویید برادران اهل سنت بلکه  

ا شاید یکی بنده همین اوائل شعبان امسال که خدمت حضرت آیت العظمی سیستانی در نجف مشرف شدم ایشان از این روش م

 دو دقیقه اظهار بزرگواری کردند و تشکر کردند و گفتند این روش روش مناسبی هست امروز این روش امروز جواب می دهد 

علی ای حال اگر ما می گوییم اهانت به مقدسات اهل سنت گناه نابخشودنی است یا گناه بزرگی است این سخن من قزوینی نیست 

 سخن کارشناس شبکه نیست سخن رئیس مذهب امام صادق سلام الله علیه است 

صل شرح دادم برایشان حالا شاید من دیشب که در مدرسه نواب برای کل طلاب و فضلای بزرگوار جلسه داشتم این را خیلی مف

 فیلمش هم گرفتند بعدا پخش بشود در شبکه گفتم این دستور امام صادق است که می آیند خدمت امام صادق می گویند 

بِسَبِّ أعَْدَائِکُمْ وَ یسَُمِّیهمِْ. الْمَسْجِدِ رجَُلًا یعُلْنُِ  فیِ عَلَیْهِ السَّلاَمُ: یَا ابْنَ رَسوُلِ اللَّهِ، إنَِّا نرَىَ -وَ قِیلَ للِصَّادِقِ»

  «یعَرْضُِ بنَِا -لعََنَهُ اللَّهُ -مَا لهَُ»فَقَالَ: 

 از افراد می روند در مسجد می نشینند و مخالفین و دشمنان را لعن می کنند و اسم هم می برند امام صادق فرمود چهبعضی 

  خدا لعنتش کند این بابا مرضش است

 217، ص 71بحارالأنوار، ج ه؛یالتق ی، باب الاعتقاد ف107الإعتقادات صدوق، ص 

خوب وقتی که امام صادق می گوید کسی که به مخالفین ما حتی به دشمنان ما نواصب حتی من معتقدم که این روایت عمدتا در 

 رابطه با نواصب است 

 ما ناسزا می گوید  آنجا می گوید خدا لعنت کند این فردی که به دشمنان  یعلن بسب اعدائکممی گوید 

 تعرض بنا 

 ما را در معرض فحش و ناسزای دشمنان قرار می دهید

 را قرائت می کند سوره انعام 108آیه بعد امام صادق  



 (و لا تسب الذین یدعون من دون الله فیسب الله عدوا بغیر علم) 

خوب دوستان مراجعه کنند اعتقادات شیخ صدوق معمولا در کتابهای اعتقادی روایاتی را نقل می کنند که مؤلف قطع به صدور  

مرحوم مجلسی در بحار ج ،  107در اعتقادات صدوق ص دارد قرنطینه های رجالی را پشت سر گذاشته و مرحوم علامه مجلسی 

 ببینید این سخن امام صادق است خوب 217ص  68می گردد عقب می شود  ظاهرا ج البته چاپ ایران چاپ بیروت سه تا بر  71

اگر بعضا مخاطبین شبکه می آیند اینجا شروع می کنند به اهل سنت توهین کردن ما بلافاصله تلفنشان را قطع می کنیم ما تا به 

ادیم حرفشان را زدند ولی تلفن یک شیعه می آید حال نبوده تلفن اهل سنت را قطع کنیم حتی اگر عبارت تندی هم داشتند اجازه د

 توهین می کند قطع می کنیم این هم نه اینکه از پیش خودمان باشد دستوری است که اهل بیت دادند امیر المومنین می فرماید

 و لا تتکلموا بالفحش 

 آی شیعه فحش از زبانتان بیرون نیاید 

رسول الله می گوید علی ولی الله می گوید یا علی یا حسین می گوید این زبان نباید این زبانی که لا اله الا الله می گوید محمد  

 آلوده به فحش بشود بعد امیر المومنین می گوید

 فإنه لا یلیق بنا و لا بشیعتنا  

 این فحش دادنها نه زیبنده ما هست و نه زیبنده شیعیان ما هست

  82ص  12مستدرک الوسائل مرحوم نوری ج 

روش ما جناب آقای اسماعیلی بیننده گان عزیز در این مدت چهار سال و نیم در شبکه ولایت بوده همین روش را بنده در و این 

سه سال و نیم در شبکه سلام داشتم و یا در شبکه های دیگر من بودم در شبکه نور افغانستان که برای اهل سنت است آنجا هم 

به همه کارشناسان محترم و بزرگوار شبکه ولایت هم به عنوان اینکه ما خادم این  همین بحثها را من داشتم و نه تنها خودم

 دوستان هستیم کفش آقایان را اینجا جفت می کنیم توصیه کردم



و اگر ملاحظه کنم یک عزیزی این را رعایت نمی کند ولو اینکه برنامه اش برنامه صد در صد مفید هم باشد بنده کنسل می کنم 

نوان خط قرمز برای ما هست ما این خط قرمز را نمی توانیم به هیچ وجهی با هیچ کاری ملاحظه کنیم و مصالحه چون این به ع

 کنیم

در پایان من باز دو تا مطلب را اضافه کنم با همه صحبتهایی که ما کردیم عزیزان ما معصوم نیستیم ادعای عصمت هم نداریم 

نور پاک معصوم بودند و دیگران هر کس در هر مقامی باشد احتمال  13المعصوم من عصمه الله که ما معتقدیم نبی مکرم و این 

ین قاعده وقانون به هیچ وجهی استثناء نیستیم بارها هم ما شعار دادیم حتی بعضی ها گفتند لغزش و گناه و خطا هست ما هم از ا

آقا نگویید این را به ضررشما است گفتم باشد به ضرر ما باشد گفتم ما اشتباه کردیم ، می کنیم ،خواهیم کرد اشتباه یک چیزی 

 است که خلاصه از انسان مادامی که به مرتبه عصمت نرسیده 

ما این شجاعت را هم داریم که اگرکسی بیاید با دلیل برای ما ثابت کند شعار ندهند صحبتهای ما را تقطیع نکنند البته این  ولی

جناب آقای خدمتی حالا یک مناسبتی پیش آمد من کلیپش هم می گویم پخش کنند دوستان گفت بله ما صحبتهای آقای قزوینی 

این می گوید ما افتخار می کنیم که صحبتهای ایشان را تقطیع کردیم و من عزیزان اهل را تقطیع کردیم و افتخار می کنیم به 

 سنتی که می آیند از صحبتهای تقطیع شده ما از این شبکه ها می گیرند و ذهنشان مکدر می شود تقاضا می کنم دقت کنند 

انی است بلکه این شبکه ها از آنهایی است این شبکه ها شبکه های شیطانی است شبانه روز کارشان تلبیس است تلبیسات شیط

که شیطان از اینها قرض می گیرند همانطور که در بعضی از روایت هم داریم ابلیس از بعضی ها قرض می گرفت اینها به ابلیس 

ستیم هم بعضا قرض می دهند البته قرض الحسنه نه قرض السیئه علی ای حال اگر چنانچه همچنین مسائلی هم باشد ما آماده ه

 رسما از عزیزان اهل سنت پوزش بطلبیم 

نکته دومی که لازم هست در پایان مطلب دوم اشاره کنم اینکه ما در این شبکه بحثهای علمی را مطرح می کنیم از کتب شیعه و 

مقداری سنی شاید بعضی از عزیزان با شنیدن بعضی از روایات از کتب اهل سنت از صحاح سته یا از صحیح بخاری و مسلم یک 

 دل رنج بشوند یا خلاصه  مکدر بشوند ولی 

 من آنچه شرط بلاغ است با تو می گویم

 تو خواه از سخنم پند گیر یا ملال 



همانطوری که فرمایش حضرت آیت الله مکارم شیرازی را در این شبکه ها پخش می کنند که مسئله اهانت غیر از نقل مطالب  

نقل هم خواهیم کرد و اینها را هم اهانت نمی دانیم اگر چنانچه واقعا این روایت ها و این  هست ما این مطالب را نقل می کنیم و

مطالب عزیزان تلقی به اهانت می کنند قبل از ما بخاری این اهانت را مرتکب شده مسلم مرتکب شده احمد بن حنبل و مالک 

 .نقل کردندمرتکب شدند که این روایت ها را چکار کردند 

سنت بیایند بگویند آقا این این روایت ها ما به عنوان اهانت تلقی می کنیم و یک صحیح بخاری بزرگواری بکنند چاپ  آقایان اهل

کنند این روایتها را حذف کنند ما قول می دهیم قطعا هم قول می دهیم این روایت هایی که آقایان حذف کردند ما در اینجا قرائت 

 نخواهیم کرد 

ا با توجه به فرمایش برادر بزرگوارمان جناب آقای اسماعیلی بزرگوار حتی بیننده گان عزیز هم خیلی تماس من این چند تا نکته ر

 می گیرند هم به عزیزان شیعه من توصیه می کنم روش اعتدال را خلاصه انتخاب بکنند هم به عزیزان اهل سنت

ز مولوی های بزرگوار اهل سنت امسال در ماه محرم در من همین امروز در مشهد مقدس بودم دوستان گفتند ما تعداد زیادی ا 

عزاداری ها شرکت کردند و ما افتخار می کنیم می گوییم ما عزاداری شرکت می کنیم حتی یکی از این مولوی ها را نام بردند 

گرفتم در ایام حالا بنا شد یک مصاحبه ای هم از ایشان کرده باشیم که می گفت من مریض بودم مریض سختی هم بودم تصمیم 

 شهادت امام هشتم پیاده به زیارت امام هشتم بروم پیاده رفتم به برکت امام هشتم این بیماری و ناراحتی من هم برطرف شد 

به این دوستان ما مشهد گفتیم که این را بزرگواری کنند هماهنگی کنند با دفتر شبکه ولایت در مشهد از این مولوی های بزرگواری 

ی ها دارند شرکت می کنند اینها را ضبط کنند و پخش بشود و بعضی از افرادی که وابسته به عربستان وابسته به که در عزادار

وهابیت وابسته به سلفی ها هستند و این عزاداری ها را شرک می دانند بت پرستی می دانند و غیره ما به اینها توصیه می کنیم و 

بر خلاف خط قرمز شیعه و نظام هست مطرح نکنند و اگر فردا آمد نظام با اینها برخورد  اینها از تریبون مقدس نماز جمعه چیزی که

 کرد دیگر فریادشان به آسمان بلند نشود

 :مجری

بسیار عالی یک نکته هم من خدمت عزیزان عرض بکنم با توجه به اینکه حالا امروز تکنولوژی خیلی پیشرفت کرده و فضاهای 

مجازی و نمی دانم چیزهای دیگری که حالا نرم افزارهایی که روی موبایلها هست دیگر همه خودتان می دانید من اسم نیاورم 

ی را می بینیم برای ما می فرستند این را دائم در گروههای مختلف درجاهای مختلف بعضی وقت ها نا خواسته یک سری فیلمهای



انتشار می دهیم ولی واقعا از ماهیتش خبر نداریم اطلاع نداریم آیا این فیلم واقعی هست نیست دستکاری شده نشده کم و زیاد 

 شده نشده

یک نهادی یک سازمانی یک ارگانی متأسفانه بازی می کنیم و این و گاهی متأسفانه خدای نکرده با آبروی افراد با آبروی جایگاه 

را خیلی باید حواسمان را جمع کنیم اگرچه برای ما یک چیزی هم ارسال کردند به دقت توجه بکنیم بعضی وقتها انتشار بعضی 

دارد پیشرفت می کند و چیزها به صلاح نیست آبروی شخص ممکن است در میان باشد باید خیلی مواظب باشیم هر چه قدر علم 

این فضاها گسترده تر می شود ما هم باید حواسمان باشد که خدای نکرده حد و مرزی را در واقع رویش پا نگذاریم و خدای نکرده 

 گناهی مرتکب نشویم 

س رخ بدهد من یک چند تا پیامک را بخوانم باز یک سوال دیگر هم چون یک اتفاق خیلی عظیم قرار است هفته آینده در قم مقد

 در این خصوص هم می خواهم از حضرت استاد سوال بپرسم 

خواهر بزرگوارمان سیده فرشته نازاری از لرستان زحمت کشیدند برای ما پیامک فرستادند گفتند که حالا یک شعری را فرستادند 

 من اگر فرصت شد شعرشان را می خوانم چون الان وقتمان خیلی کم هست 

ا ن معصومه دنیز از آبادان گفتند سلام خدمت شما و جناب آقای دکتر قزوینی ما اینجا به مدت دو ماه سیاه خواهر بزرگوار دیگرم

 می پوشیم و دلهایمان حال و هوای حسینی است به کور چشم وهابیت از این خواهر بزرگوارمان ممنون و سپاسگذار هستم 

ایتان دعا می کنم که خدا عمر طولانی و با عزت به شما عطا کند گفتند که سلام حضرت آیت الله خدا شاهد است که همیشه بر

 هست 5029چهار شماره آخرشان هم  916از اینکه خالصانه در راه اهل بیت تلاش می کنید اجرتان با امام زمان 

ی شب اول قبرم گفتند با سلام و خدا قوت امشب که شب جمعه است با عشق می گویم لبیک یا حیدر کرار تا ذخیره ای باشد برا 

 آقا یا خانم کوهستانی از ملارد این پیامک را فرستادند

گفتند با سلام بنده یکی از ولایت یاوران هستم را که گوشواره دخترم برای سهم ولایت یاوری فروختم ولی الان به لطف خدا و  

یشتر کمک بکنم و البته گفتند دلیلش هم اهل بیت آنقدر از لحاظ مادی وضعم خوب شده که حد و حساب ندارد و دلم می خواهد ب

فقط لطف اهل بیت هست این را هم یقین دارند که از این راه هست این هم خیلی عجیب است که گوشواره دخترشان را فروختند 

 برای شبکه جهانی ولایت کمک کردند این هم بالاخره حتما ذخیره ای برای قبر و قیامتشان خواهد بود



 بخوانم و انشاء الله در خدمت استاد باشیمدو پیامک دیگر هم  

 گفتند از خوزستان صدا می زنم لبیک یا علی خواهر بزرگوارمان خانم زینب مرمزی از روستای مالکیه سفلی برای ما پیامک دادند 

 از جای مختلف همراه هستند عزیزان امشب نمی دانم چطوری هست که از خوزستان زیاد پیامک داریم 

گفتند سه سال است که با برنامه های شما زندگی می کنم و باعث شده شیعیان بیش از پیش به مذهب خود عرض شود که  

افتخار کنند علی آقا از خوزستان این پیامک را فرستادند و لطفی هم نسبت به حقیر و حضرت استاد داشتند که از ایشان ممنون و 

 سپاسگذار هستم 

حضرت استاد من یک توضیح دادم که یک اتفاقی درواقع هفته آینده قرار هست در قم مقدس رخ بدهد مبارزه با همین جریانهای 

تکفیری یک کنگره بسیار عظیم کنگره بین المللی که فکر می کنم نزدیک هشتاد و سه کشور قرار هست که علمایشان در حد 

ند در این کنگره که فکر می کنم این نقطه عطفی باشد برای جهان اسلام در خصوص مفتیان در مفتی اعظم اینها حضور پیدا کن

 این کنگره هم قدری صحبت بفرمایید 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

بله همانطوری که بعضی از رسانه های داخلی هم گفتند و ما هم تقریبا بیانیه را دادیم دارند پخش می کنند مرتب و در بخش 

ما شب چهار شنبه در خدمت آیت الله غلامی بودیم آنجا هم من تو ضیح دادم انشاءالله روز یک شنبه و دوشنبه هفته  عربی هم که

کشور حضور پیدا  83نفر از  400آینده این کنگره بین المللی مبارزه با تکفیر و رهکارهای برون رفت از این تکفیر با حضور بیش از 

 می کنند

هل سنت از داخل کشور می آیند اینجا صحبت می کنند و انشاء الله ما برنامه ها را هم به صورت زنده همچنین عزیزان بزرگوار ا

به حول و قوه ی الهی پخش خواهیم کرد و برنامه هم پیش ازظهر ، بعدظهر از شخصیت ها که صحبت می کنند و اینها یا غالبا 

 اینها به صورت مستقیم انشاء الله 

اگر امکانات فنی مان با مشکل مواجه نشویم انشاءالله اینها را پخش خواهیم کرد و الان عزیزان متوجه هستند به حول وقوه الهی ما 

این قضیه ، قضیه ی تکفیر و این تفکر برچسب کفر زدن به مسلمان و سر بریدن تجاوز به نوامیس اینها حتی تجاوز به نوامیس 

 ه شومی است که دشمنان اسلام در منطقه ایجاد کردند خود اینها تحت عنوان جهاد نکاح و غیره یک پدید



متأسفانه این وهابیت تکفیری عقل ندارند و فکر هم نمی کنند که اینها در دام دشمنان اسلام افتادند و از این کار حمایت می کنند 

حالا دهها هزار انسان در اینجا  و الان اینها ضربه ای که به اسلام می زنند چندین برابر ضربه ای است که به مسلمانها می زنند

کشته می شود صدهها هزار انسان کشته می شود خوب از این کشته شدنها ما در تاریخ زیاد داشتیم در جنگ جهانی اول و دوم 

میلیون ها انسان کشته شد ولی آنچه که در اینجا مطرح است که واقعا از کشته شدن انسانها و از تضیع حقوق انسانها هم دردش 

 یشتر است این هست که به اسلام عزیز دارند اینها خیانت می کنند ب

 :مجری

 به اسم اسلام با الله اکبر 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 به اسم اسلام  با الله اکبر سر طرف را با دشنه قطع می کند می گوید 

  ربنا تقبل منا هذا العمل الخالص

 این عمل خالص را از ما قبول کن

ببینید اینها دارند اسلام را در دنیا بدنام می کنند چهره نورانی اسلام را به عنوان یک چهره ضد بشری آدم کش معرفی می کنند  

در رسانه های غربی اگر یک اتفاق اینطوری یا خیلی کمتر از این بیفتد در رسانه ها به هیچ وجهی مطرح نمی کنند حتی صحنه 

و غیره می افتد در رسانه ها اینها را عین آن جریانها را مطرح نمی کنند به این اگر کسی هم بخواهد  های تیر اندازی که در مدارس

 انجام بدهد جرم محسوب می شود محکوم می کنند

اینها در حقیقت دارند با احساسات مردم بازی می کند ایجاد رعب و وحشت ولی برنامه هایی که این تکفیری ها در منطقه انجام 

د همان شکافتن سینه ی یک مسلمان و بیرون آوردن قلبش را ببینید در رسانه های غربی چندین بار پخش کردند همین می دهن

 سر بریدن ها را مرتب دارند پخش می کنند



برای اینکه می خواهند به مردم بگویند بابا آی جوانی که عشق داری می خواهی بروی مسلمان بشوی اگر مسلمان  ؟برای چه

باید قلبت را یک هم نوعت و هم دینت در بیاورد جلوی دوربین این شکلی یا با سر بریده ی تو فوتبال بازی کند ، سر  بشوی یا

 بریده ی تو بالای تیر برق بزنند یا نه تو بیایی قلب یک انسانی را بیرون در بیاوری 

و اسلام ستیزی را چکار می کنند نهادینه می کنند و از این دو حال خارج نیست و اینها دارند از این خلاصه مفسده اسلام گریزی 

 .در این زمینه هم موفق هم بودند ولی این وهابیت بی عقل تکفیری توجه ندارند که آلت دست دشمن قرار گرفتند 

ی را جدا را از بدن جدا کردم بعضا دهها کیلومتر راه می روم تا سر یک انسان 378به قول ابو ولید چچنی افتخار می کند من سر 

کنم یا آن شر که مفتی شان هست می گوید آقا اگر از فلان فیلم گرفتید از حزب الله ده تای اینها را نگه دارید من برای بریدن 

 سرشان تشرف پیدا کنم 

رشان برای خوب ببینید اینها دارند از این طرف به این کار و جنایتشان افتخار می کنند از آن طرف دشمنان اسلام دارند از این کا

اسلام ستیزی و اسلام گریزی بهره برداری می کنند و در اینجا هم عزیزان نقش رسانه هایی که در اختیار وهابیت هست و یا در 

اختیار استکبار جهانی و دشمنان اسلام هست خلاصه تأثیر بسزایی داشته و الان مردم حوصله خواندن کتاب و جزوه و مقاله و 

ر گوشی خانه اش فرکانسهای ماهواره را جلو عقب می کنند پای ماهواره ها می نشینند و تصور می کنند که مجله ندارند می آید د

 این جنایت و این مسلمان کشی خدمت به اسلام است

حالا انشاء الله ما شاید شب دوشنبه که در وسط کنگره هم هست خود حضرت آیت الله العظمی مکارم شیرازی هم بیایند روی خط 

ابطه با اهداف این کنگره و ره آوردهای این کنگره هم خود ایشان انشاءالله که همان برنامه خودمان هم هست حبل المتین در ر

 انشاءالله ایشان در این زمینه هم توضیحات کافی را خواهند داد به حول وقوهی الهی 

  :مجری

خیلی کوتاه به آن بپردازیم حضرت استاد که این تکفیری که انشاء الله حالا بحث تکفیر و اینها هم مطرح شد این هم می خواهم 

حالا وهابیت الان دارند مطرح می کنند این مخصوص شیعیان هست یعنی شیعیان را تکفیر می کنند اینها را فقط می گویند اینها 

 شودکافرند از دین خارج شدند مهدور الدم هستند خونشان حلال است یا نه اینکه شامل اهل سنت هم می 

 وهابیت؛ تکفیر شیعه و سنیفرقه ویژگی بارز 



 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

ببینید بنیانگذار این تکفیر برای این القاعده و نمی دانم النصرة و داعش نیست اینها در حقیقت عمل می کنند به آن مبانی فکریی 

سنت نگاه کنید این کتابهای ابن تیمیه چه مجموع فتاوی و که تئورسین هایشان لیدر هایشان بنیانگذاری کردند شما عزیزان اهل 

 چه منهاج السنة را مطالعه کنید ببینید اصلا نگاه ابن تیمیه نه تنها به شیعه به این مذاهب اربعه چیست مذهب حنفی مالکی شافعی

ید بگویم کتاب منهاج البدعة الامویه را محبت بکنند این کتاب منهاج السنة النبویه هست که در حقیقت باالان عزیزان مانیتور من 

هم حدود نزدیک سی سال قبل چاپ شده عزیزان دقت  1406سال  6که از ابن تیمیه حرانی با تحقیق دکتر محمد رشاد سالم ج 

 تعبیرش چیست می گوید  ببینید 303کنند این صفحه ی چند است ص 

 و اصل المذهب 

لی ، چه شیعه ، چه زیدی ، چه مذهب چه شافعی ، چه مالکی ،چه حنفی ، چه حنبنمی گوید مذهب شیعه می گوید اصل و ریشه 

 یاباض

 انما ابتدعه زنادقة منافقون 

 ادقه بودندناصل بنیانگذار مذهب ز 

 مرادهم افساد دین الاسلام  

  مراد بنیانگذاران مذهب چیست فاسد کردن دین اسلام است

ته حرفهای ابن تیمیه و سلفی ها شدید ببین ابن تیمیه چه دارد می گوید آیا عزیز عزیزان ، عزیزان اهل سنت آن برادری که شیف

حنفی عزیز شافعی آیا حاضری بپذیری که بنیانگذار مذهب شافعی زندیق و منافقین بودند و هدفشان فاسد کردن اسلام است 

خوب اینها از بزرگان اهل سنت بودند ماتریدی و بنیانگذار مذهب حنفی این بوده بنیانگذار مذهب اشعری ، مالکی بله حتی معتزله 

 غیره اینها همه از بزرگان اهل سنت بودند آیا واقعا این را این عزیزان ما قبول دارند

ببینید  106 عزیزان دقت کنند ص 4مجموع فتاوی ابن تیمیه ج  4مجموع فتاوی خود عزیزان دقت کنند ج و همچنین ایشان در 

 عزیز شافعی آیا این حرف ابن تیمیه را حاضری قبول کنی



  فمن قال انا شافعی الشرع اشعری الاعتقاد 

  من در گرایش فقهی شافعی هستم در گرایش کلامی اشعری هستم

سنت جهان یا من نمی دانم این عزیزان شافعی بیایند می گویند آقا شافعی که غیر اشعری باشد چیز دارند؟ که اصلا عمده اهل 

اشعری هستند در گرایش کلام یا ماتریدی هستند دیگر اعتزال هم دیگر تقریبا منقرض شده رفته ومن گمان نمی کنم امروز شما 

می گوید اگر کسی بگوید من از  ، یک سنی پیدا کنید بیاید بگوید من معتزلی هستم یا اشعری است یا ماتریدی ببین چه می گوید

 م از نظر کلامی اشعری هستم نظر فقهی شافعی هست

 قلنا له هذا من الاضداد لا بل من الارتداد

 بلکه این خودش ارتداد است 

 یا مثلا می آید می گوید آقا. خوب ببینید .یعنی کسی بگوید من شافعی اشعری هستم مرتد است 

  انا حنبلی فی الفروع معتزلی فی الاصول 

  حنبلی هستم در فقه معتزلی هستم در اصول

 قلنا قد ضللت اذاعن سواء السبیل 

 خوب ببینید یا نه نسبت به مالکی ها می گوید 

 و قد افتتن ایضا خلق من المالکیة بمذاهب الاشعریه

 مالکی ها هم فعلا گرایش اشعری پیدا کردند  

 هذه والله سبة و عار و فلتة

 این در حقیقت یک سبه و توهین و عار و ننگ برای مالکی ها ست 

 که بیایند بگویند مالکی هستیم و اشعری و فردای قیامت 

 و سوء الدار علی منتحل مذاهب هولاء الائمة الکبار 



 فردا جهنم خانه کسانی است که این مذاهب این ائمه بزرگ را قبول کردند

خوب ببینید برادران عزیز این حرف ابن تیمیه هست دو ماه هست کتابشان را نشان دادیم برای آقایان و این کتابش هم در اینترنت  

هست ، در نرم افزار الجامع الکبیر هست ، مکتبة شامله هست ، مکتبه اهل بیت هم هست و این نرم افزار هم در اختیار همه مردم 

 هست 

اینهایی که ما امشب این دو تا مورد را من بیشتر چون عرض زیاد هست همین دو تا مورد کافی است که نگاه  بردارید بزرگواران

وهابیت بنیانگذار وهابیت به اهل سنت این است به مذاهب این است به شافعی اش این است به مالکی اش این است به حنبلی 

 دشان می مانند وخودشان و قبلا هم ما اینجا گفتیماش این است حالا دیگر اگر این هست دیگر فقط اینها خو

وقتی محمد عبد الوهاب در عربستان ظهور کرد علمای مدینه و مکه را وادار کرد که شما بنویسید این دینی که محمد بن عبد 

فتند بعد بیانیه الوهاب آورده این دین حق است هر کس غیراز این دین را قبول کند جانش و مالش هدر است از اینها اعتراف گر

دادند آی مردم این علمای مشرک خودشان هم اعلام کردند که تنها دین حق دین محمد عبد الوهاب است و دیگر مسلمانها همه 

مشرک هستند ببینید این شیطنت ها حالا انشاء الله فرصت بشود من شب دوشنبه که خدمت بیننده گان عزیز هستم این مطالب 

خود اینها مستند نقل می کنم که ببینند که آقا اصلا وهابیت بحثشان دین اسلام نیست دین رسول الله نیست را دوباره از کتابهای 

به صراحت می گوید دینی که محمد بن عبد الوهاب آورده دین ساختگی خودشان هست حتی بعضی از بزرگان مالکی در عربستان 

ی ها محمد بن عبد الوهاب یک بیدار گر بود پیغمبر نبوده ببینید کتابی به سعودی کتاب نوشتند بر اینکه داعیة و لیس نبیا آی وهاب

 این نام نوشتند من در خدمت حضرت عالی هستم

  :مجری

بسیار عالی ممنونم حضرت استاد برنامه زنده امامت و ولایت از شبکه جهانی ولایت تقدیم حضور شما می شود تلفن ها هم زیر 

تی دیگر ما خدمتتان خواهیم بود من چند تا پیامک بخوانم برویم اتاق فرمان و یک میان برنامه ببینیم نویس شد ه انشاءالله تا لحظا

 و برگردیم 

 لبیک یا حسین همچنان برای ما می دهند بعضی از عزیزان



ر می کند آل گفتند که با سلام خدمت مجری عزیز و استاد بزرگ شما بله شبکه شما روز و شب دل من و خانواده من را حسینی ت

 بوعینی از شوش دانیال برای ما پیامک فرستادند 

گفتند با سلام و عرض ادب ما بعد از یک سفر نسبتا طولانی به خانه برگشتیم و شکر خدا دوباره بیننده پر و پا قرص برنامه هایتان 

رم با تشکر حالا از آقای قندیلی یا خانواده هستیم لبیک یا علی خواهر بزرگوارمان فرزانه خانم از خاش گفتند به همراه همسر و دخت

 قندیلی از رشت هم تشکر کردند شاید نمی دانم مهمان آنها بودند

گفتند که عزیزی دیگری گفتند فقط من فرد سنی مذهب هستم برنامه های شبکه شما را هر شب نگاه می کنم همسر بنده شیعه  

م خصوصا سلام مخصوص خودم را خدمت شیخ مفید زمان حضرت آیت الله مذهب می باشد و از برنامه های شما استفاده می کن

قزوینی افتخار مسلمانان جهان عرض می کنم و از ایشان می خواهم که برای بنده دعا کنند احمد آقا از بلوچستان از خاش ایشان 

 هم برای ما پیامک فرستادند 

از شما دارند حضرت استاد یک مشکلی در زندگیشان هست انشاء فاطمه خانم که نگفتند از کجا هستند یک التماس دعای ویژه 

 الله بزودی برطرف بشود با دعای شما و همه دوستان بیننده 

گفتند با سلام خدمت برادران شبکه ولایت تو را به خدا پیامم را بخوانید به خدا قسم از وقتی پای شبکه ولایت می نشینم به شیعه 

ز نماز دعا می کنم خدا ما را یک ذره از علی و اولاد علی جدا نگرداند محمد آقای زارع از خوزستان بودنم افتخار می کنم و بعد ا

 این پیامک را فرستادند یکی دو تا دیگر هم بخوانم 

سلام من از ارادتمندان شما هستم باور کنید وقتی که پای صحبتهای شما می نشینم احساس می کنم در پیشگاه امام صادق هستم 

 ند به شما عزت روز افزون عنایت فرماید آقای مصطفی پور از کرج این پیامک را فرستادند خداو

گفتند با سلام و احترام بیماری روحی دارم ولی خدا را شاهد می گیرم از صبح که بیدار می شوم به امید برنامه شما تا شب منتظر 

چهار شماره  917خدا انشاء الله به شما هم سلامتی عنایت کند  می مانم و دلخوش هستم و امیدوارم که بتوانم تماشا بکنم خوب

 هست  8847آخرشان 

گفتند سلام امشب بعد از یک ماه کتابهای کنکور را بستم به عشق استاد قزوینی آمدم پای گیرنده تا یک بار دیگر به شیعه بودنم 

 ی امید جانافتخار کنم امید آقا از خمینی شهر انشاء الله در کنکور هم موفق باش



 گفتند با سلام و تشکر من دائم می گویم دو سه تا پیامک ولی دائم نگاهم می افتد به این پیامک ها دلم نمی آید 

گفتند با تشکر از برنامه ی خوب شما به خدا شرمنده وضع مالی ام خوب نیست ولی حاضرم تا سه ماه برای خادمی اهل بیت به  

طور رایگان خدمت کنم حجت آقا از اراک این پیامک را فرستادند و آقای نیما کرمی عرض کنم که بله نوجوان عزیزمان هستند 

 م یک شعر برایمان فرستادند دوازده ساله از تهران که برایمان ه

از همه تان ممنون و سپاسگذار هستم از عزیزانی که لطف دارند نسبت به شبکه جهانی ولایت همه تان انشاءالله زیر سایه قرآن و 

اهل بیت زندگی خوب و خوش و خرمی را داشته باشید و از اینکه ابراز لطف و عنایت و مرحمت می کنید از همه تان ممنون و 

سگذار هستم همچنان برنامه زنده امامت و ولایت از شبکه جهانی ولایت تقدیم حضور شما می شود بریم اتاق فرمان برگردیم سپا

 و انشاء الله تلفن های شما را داشته باشیم 

من همیشه خوب ذکر یا علی دل و جانمان را مصفا کرد یک انرژی مضاعف به ما داد شنیدن نام امیر مومنان علی علیه السلام و 

تا ذکر یا علی می آید یا می بینم تا یک جایی نامی از امیر مومنان علی علیه السلام می آید با خودم می گویم که چقدر خوب پدرم 

 و مادرم فدایشان بشوم اسم من را گذاشتند علی

چه بابی و انت امی پدر و مادرم و همین پدر و مادری که به آنها افتخار می کنم و به آنها می گویم فدایشان بشوم می گوییم 

بفدایت یا امیر المومنین ما که در این دنیا چیزی نداریم یعنی به همین اندازه به ما درس دادند یاد دادند اهل بیت که پدر و مادری 

 که اینقدر جایگاه دارند ارزش و بها دارند و ما حق نداریم همینطوری از ایشان مایه بگذاریم

ه در میان می گذارد می آید در واقع به میان می آید ما اجازه داریم حتی بگوییم پدر و مادرم بفدایت یا امیر اما پای اهل بیت ک

المومنین پدر و مادرم بفدایت یا حسین بن علی سید الشهدا انشاء الله که این عشق و ارادت و محبتی که در دلهای ماست خدا هر 

ین با محبت علی و اولاد علی و این ذکر یا علی هم شک نکنید که یک حالت ویژه ای به ما روز بیشتر بکند با نام مولا امیر المومن

می دهد مخصوصا آنهایی که عشق و محبت به امیر المومنین به صورت ویژه در دلشان هست و این انشاء الله همیشه تا لحظه ی 

 آخر لحظه جان کندن این محبت و عشق در دلهای ما باشد

 برنامه:تماس بینندگان 



ما از این لحظه به بعد در خدمت مخاطبین عزیزمان هستیم به صورت تلفنی صدایشان را خواهیم شنید چه دوستان شیعه مان چه 

عزیزان اهل سنتمان انشاء الله رعایت وقت را هم داشته باشند که برسیم تلفنهای بیشتری را پخش بکنیم و اولین بیننده مان هم 

 سنت هستند آقای فتحی از کردستان آقای فتحی سلام به شما آقای فتحی از کردستان صدای من را دارید  اتفاقا از عزیزان اهل 

    اهل سنت(: –)آقای فتحی از کردستان  بیننده

 سلام علیکم بت شکن دوران حاج آقا قزوینی و آقای اسماعیلی مجددا سلام عرض می کنم 

 یا علی مدد یا علی مدد 

 ن من از سودای درویشانشدم مجنون و سرگردا

 ندانم تا کجا باشد مکان و جای درویشان 

 در آن محفل که درویشان به شوق و ذکری می جوشند 

 خدا آید در آن محفل شود مهمان درویشان 

 امیر المومنین حیدر کمند می بست و خوش می گفت 

 امیر المومنین حیدر که شد داماد پیغمبر 

 م مولای درویشانکمند می بست و خوش می گفت من 

 اگر دریای همت را بجنباند ز درویشان  

 ز هفتم آسمان آید خدا از بهر درویشان 

 .حاج آقا قزوینی فرمایش حضرت امام جعفر صادق و فرمایش آیت الله مکارم شیرازی و حضرت عالی فرمایش رسول الله است

فحش به پدر و مادر کافرها ندهید تا فحش به پدر و مادر حضرت رسول الله وقتی فتح مکه را می کرد وقتی به جنگها می رفت 

 مسلمانها ندهند



واقعا حق است ما در این شبکه های حضرت عالی یا شبکه ولایت یا در شبکه های دیگر هیچ اهانتی به اهل سنت نشنیده ایم ما 

آخرین نفسند دست و پا می زنند آخرین این آقایانی که فرار کردند و زیر انگلیس و زیر دست خارجی ها هستند گیر کرده اند 

 نفسشان است انشاءالله از این بیشتر مزاحم نمی شوم مجددا ضمن خسته نباشید آقای اسماعیلی

 دست حضرت عالی و حاج آقا را می بوسم 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 متشکریم از شما آقای فتحی بزرگوار خدا جزای خیرتان بدهد انشاء الله 

 :مجری

ممنونم آقای فتحی عزیز از کردستان از عزیزان اهل سنت ما بودند خدا نگهدارتان باشد اما بیننده بعدی ما از شیعیان عزیز هستند  

 آقای طاهری از کرج آقای طاهری سلام به شما 

  شیعه(: -)آقای طاهری از کرج  بیننده

ان که مزاحمتان شدم یکی از سوالهای که برنامه را که انشاءالله عرضم به خدمتت .حالتان خوب است انشاء الله خسته نباشید .سلام

 جزء آن سوالهایی بود که در ایام محرم شما می پرسیدید می خواستم جواب بدهم خدمتتان 

سال عرضم به خدمتتان که به شهادت رساندن امام حسین و خاندان محترم ایشان را اولا تسلیت عرض می کنم  50بعد از 

 انشاء الله قبول باشد عزاداریتان 

این نواصب هم بنی امیه جزء شهادت و جزء توهین و جزء افتراء جعل بستن و احادیث جعلی درست کردن و اهانت به اهل بیت 

پیغمبر صلی الله علیه و آله و سلم چیزی ندارند که بخواهند بدهند و فکر کنم که بهترین جواب همین باشد حالا از دید من التماس 

هم داشتیم خدمت آیت الله قزوینی که انشاء الله یک حاجت کوچکی داشتیم انشاء الله حاج آقا دعا بکنند انشاء الله برآورده دعایی 

 بشود 

 :مجری

 انشاء الله که حاجت روا بشوید آقای طاهری از کرج تشکر می کنم از تماس شما 



 :بیننده

 کنم بزرگوار هستید از برنامه های خیلی خوبتان هم تشکر می

  :مجری

اما بیننده بعدی را دوستان اتاق فرمان به من بگویند که کدام عزیز هستند بله  .موفق باشید انشاء الله خدا نگهدارتان باشد انشاء الله

 آقا فرهاد از کردستان از عزیزان اهل سنت ما هستند آقا فرهاد سلام به شما شبتان بخیر 

 :اهل سنت( –)آقا فرهاد از کردستان  بیننده

 این لقب سید الشهدا برای حضر ت حمزه هست یا امام حسین ببخشید  .ببخشید یک سوال خدمتتان داشتیم. خسته نباشید .سلام 

  :مجری

 بسیار خوب چشم برایتان توضیح می دهیم آقای آقا فرهاد سوال دیگری ندارید  .لقب سید الشهدا

 :بیننده

 نه ممنون خداحافظ  

 :مجری

موفق باشید انشاء الله تشکر می کنم از شما حالا استاد اگر صلاح می دانید همین الان پاسخ را بفرمایید ممنون می شوم اگر می 

 خواهید بگذارید بعدا بفرمایید 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 ها را بگیرید بعدا توضیح می دهم حالا تلفن

 :مجری



بکنم برنامه زنده امامت و ولایت را از شبکه جهانی ولایت همراهی می هم خدمت عزیزان بیننده مان عرض  بسیار خوب باز

فرمایند و این لحظه از برنامه تا پایان ما تلفن دوستان را پاسخ می دهیم حالا امشب خیلی خوب است که عزیزان عنایت می کنند 

 های بیشتری را هم پخش بکنیم و حالا کوتاه صحبت می کنند که ما بتوانیم تلفن 

سر کار خانم داوری از قم از آشیانه اهل بیت عصمت و طهارت همراه هستند و روی خط ارتباطی برنامه ما خانم داوری سلام به 

 شما شبتان بخیر

 :شیعه( -)خانم داوری از قم  بیننده

شما دارم من آموزگار هستم بعد پسرانه درس می دهم سلام علیکم به آقای اسماعیلی و دکتر قزوینی من ارادت خاصی به برنامه 

هم شاگردان شیعه دارم هم چند تا سنی دارم بعد طبق آن روشی که ما شیعیان داریم و به صحبتهای اهل بیتمان گوش می کنیم 

و الان اینقدر  من رفتاری که با شاگردانم چه شیعه و سنی دارم یکسان است از دو حالت تشویق می کنم به هر دو محبت می کنم

خوشحالم که با شما صحبت می کنم که خیلی اصلا یک حالت خاصی بهم دست داده خواستم بگویم که انشاء الله که همیشه 

 موفق باشید برنامه تان را تا ظهور آقا ادامه بدهید و ما پشتیبان شما هستیم 

  :مجری

را دارید همانطور که خودتان هم بیان فرمودید تربیت دانش ممنونم از شما خانم داوری شما هم به هر صورت رسالت سنگینی 

آموزان حالا فرمودید که شاگرد اهل سنت هم دارید به خوبی می توانید مذهبت تشیع را آنطوری که باید شاید هست در رفتار و 

 گفتار و کردارتان انشاء الله به آنها هم بیاموزید 

 شاء الله در این امر موفق باشید ممنونم از شما با شما خداحافظی می کنمو البته کار شما هم سخت و سنگین است که ان

اما بیننده بعدی ما جناب آقای منفرد هستند از دیار بوشهر آقای منفرد سلام به شما آقای منفرد سلام خوب ظاهرا آقای منفرد 

 اطشان برقرارشد دوستانم اتاق فرمان به من بگویند صدای ما را ندارند آقای منفرد از بوشهر خوب بله از بوشهر حالا اگر مجدد ارتب

 آقای صمدی از تهران پشت خط هستند ظاهرا آقای صمدی سلام شبتان بخیر 

  شیعه(: -)آقای صمدی از تهران  بیننده



بنده سلام می کنم خدمت آقای اسماعیلی و ابن عم عزیزم حاج آقای قزوینی که با این شدت و  ؟حالتان خوب است. سلام علیکم

من یک اشعاری هم  .حرارت از حقانیت اسلام دفاع می کنند دعا می کنیم که خداوند انشاء الله طول و عرض عمرشان را زیاد کند

 دارم که باید بخوانم برایتان 

دلهای ما را به نور ولایت منور بگرداند توفیق اطاعت و بندگی دوری از معصیت و آلودگی تا پایان  بسم الله الرحمن الرحیم خداوند

زندگی به مومنین و مومنات کرم نماید قلب مقدس حضرت بقیة الله مهدی موعود را از همه ما راضی و خشنود بگرداند نثار اهل 

 و آل محمد بیت پیغمبر اجماعا صلوات می فرستیم اللهم صل علی محمد 

 ای که می خواهی بدانی عشق چیست / جزء ولایت چیز دیگر عشق نیست 

 راویان بر ما روایت می کنند / خاک تبلیغ ولایت می کنند 

 از ولایت زاده شد حرف نخست / نادرستی ها ز حرفش شد درست 

 از ولایت خلق شد شکر و سپاس/ چون ولایت هست هستی را اساس 

 م شده / خاتمیت ختم بر خاتم شده از ولایت آب و گل آد

 از ولایت زهر شکر می شود/ نیش نوش وقطره  گوهر می شود 

 از ولایت سنگ گردد در ناب/ ذره بنشید به جای آفتاب 

 قبل از آدم شد ولایت منجلی / در لباس نور با اسم علی 

 چون ولایت بر علی دارد خدا / این ولایت را علی دارد به ما 

 از ولایت کعبه زایشگاه شد / روشن از نور ولی الله شد 

 از ولایت نعمت حق شد تمام / بعد احمد شد علی بر ما امام  

 از ولایت نازل از حق شد به خم / آیه ی الیوم اکملت لکم 

 از ولایت فاطمه امضاء گرفت / تا که صلح مجتبی معنا گرفت 



 ت عاشور شد از ولایت شب ازاسیر نور شد / جاودانه نهض

 ای مسلمانان مسلمانی کجاست / نغمه های ضد شیطانی کجاست 

 ناخدایان بی خدا گردیده اند / پیرو دیو و هوا گردیده اند 

 هر که بهر خویش سازی می زند / سینه بهر امتیازی می زند

 جای دین دینار فرمان می دهد / دیو استعمار جولان می دهد 

 گ / در کمین ما شیطان بزرگتا زند این گله را مانند گر

 ای مسلمان عاقل و هوشیار باش / آگه از ترفند استکبار باش

 زنگی شب در کمین ما و توست / در پی تاراج دین ما و توست 

 دین تو مجموع دستاوردهاست / نوش داروی تمام دردهاست 

 مکتب اسلام نافرجام نیست / هیچ دینی بهتر از اسلام نیست

 لحظه ای در دین خود تحقیق کن / نیک را از جمع و بد تفریق کن 

 عقل دور اندیش را کن یار خویش / تا شناسی گرگ را در جلد میش 

 تا علی داری برای داوری / سر مکن خم پیش موسی اشعری 

 تا ولایت هست افتد از خواص / حیله تزویر و مکر عمر عاص

 عزت هست امت زنده هست تا ولایت هست عزت زنده است / تا که 

 تا که باشد پرچم مولا بلند / مکتب ما را نمی باشد گزند  

 گر تورا خطی به جزء توحید نیست / بی ولایت مورد تأیید نیست 

 مکتب اسلام فرهنگش غنی است / آن همان مکتب که مولایش علی است



 مکتب ما از منیت ها جداست / چون تداوم بخش راه انبیاست  

 مکتب آزادی است / خط ومشی اش ضد استبدادی است  مکتب ما

 مکتب ما هست معیارش عمل / چون عمل از زهر می سازد عسل 

 مکتب ما علم را باشد قلم / تا که گردد قامت دانش علم

 مکتب ما باشد سازندگی است / محور سازندگی اش بندگی است 

 :مجری

آقای صمدی جان ممنونم از شما خیلی لطف کردید ظاهرا شعر شما دیگر قصیده و مثنوی هست دیگر ما فرصت نداریم شما 

بخواهید همه شعرتان بخوانید به اندازه و کفایت در واقع رساندید پیامتان را ازشما ممنون هستم و عذرخواهی می کنم به هر صورت 

 خط هستند که ما باید صدایشان را بشنویم  ما فرصت نداریم عزیزان دیگری هم پشت

 آقای زمانی از خمینی شهر بیننده بعدی ما هستند آقای زمانی سلام به شما 

 :شیعه( -)آقای زمانی از خمینی شهر  بیننده

 مخصوصا حاج آقا خسته نباشید خدمت حضرت عالی و حضرت آیت الله قزوینی ؟حال شما چطور است .سلام می گویم به شما

عرض کنم خدمت شما که اینها که این شبکه های شیطانی ر ا پخش کردند و درست کردند و اینها حالا یک سوال ما از آنها 

کردیم گفتیم آقا اینها که زن و بچه های مردم را به اسیری می برند وسر می برند آیا دین و اینها به کنار آیا شما یک کلمه محکوم 

 شد. ا تروریستهای جمهوری اسلامی هستید این جواب منمی کنید جلدی در جواب گفت شم

ه الله قزوینی را هم از خداوند متعال خواستارم وهمیشه سنگ دندان اینهاست و همیشه اینها فرار می ول و عمر و عرض آیبعد ط

خیلی هم تشکر می کنم از . کنند از گفته های آیت الله قزوینی و یک حاجتی هم داریم ودعا بفرمایید انشاء الله برآورده بشود 

 خداحافظی می کنم از حاج آقای قزوینی  و از شما آقای عزیز. برنامه ی خوبتان و لذت می بریم ما 

 :مجری



سلامت باشید آقای زمانی به شما و همه خمینی شهری ها و همه مردم خوب و دوست داشتنی استان اصفهان درود و سلام می 

 نایت و مرحمت شما فرستم و تشکر می کنم از لطف و ع

اما عزیز دیگری که قرار هست صدایش را بشنویم از خاش هستند و از عزیزان اهل سنت ما و نامشان هم آقای رضایی هست 

 آقای رضایی سلام به شما شبتان بخیر 

  اهل سنت(: –)آقای رضایی از خاش  بیننده

 من هم سلام عرض می کنم خدمت شما و جناب حاج آقا قزوینی و بیننده گان محترم 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 سلام علیکم و رحمة الله 

  :مجری

 خیلی متشکرم  آقای رضایی در خدمتیم 

 :بیننده

بعدشما به یک عالمی بود فکر کنم گفتید من برنامه ای که از شما دیدم در همین هفته اخیر فکر کنم بود که در مورد عزاداری بود 

همین که مولانا  .سلفی فکر کنم مولانا محمد گرگیج بود محمد حسین گرگیج نمی دانم منظورتان همان بود یا کسی دیگر بود

 محمد گرگیج گفته بود که مثلا ما عزاداری اهل سنت نداریم 

چنین موضوعی بود منظورتان مثلا محمد حسین گرگیج بود که عالم سلفی است که می گوید ما نداریم بعد شما گفته بودید که هم

 در حالی که اهل سنت دیگر عزاداری دارند درست است 

 :مجری

 نه ما ایشان را خطاب سلفی نکردیم کجا ما گفتیم این را 

 :بیننده



 حسین گرگیج بود بالاخره کسی دیگر اصلا اولین کسی که به حساب موضع گرفته بود مولانا محمد 

 :مجری

 خوب خوب می دانم ایشان موضع گرفته بود ما هم کلیپشان را پخش کردیم و علمای 

  :بیننده

 نه منظورتان این آقا سلفی اند؟

  :مجری

 علمای دیگر اهل سنت آمدند و پاسخ دادند 

 :بیننده

 ؟ نه این اینها از نظر شما سلفی بودند یا اهل سنت بودند

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

ببینید آقای رضایی بزرگوار اینکه آقای گرگیج تفکر سلفی دارد که ما شکی نداریم کلا ما تفکر ایشان تفکر اهل سنت ما نمی  

شان دادیم دانیم نه تنها ما ببین عزیز من ما حداقل ده دوازده نفر از علمای بزرگوار همین منطقه استان گلستان عکسهایشان را ما ن

 در سایتشان هم هست که اینها آمدند گفتند این اظهارات ایشان هدفی جزء تحریک علمای اهل سنت ندارد 

اهل سنت شهر فراغی کلاله هست و همچنین برای شما عرض کنم این سایت گلستان ما  برادر من این آخوند فرهمند از علمای

مولوی گرگیج نظر خودش را بیان کرده نباید حادثه کربلا فقط یک اتفاق ساده  برای عزیزان اهل سنت است ایشان می گوید

 دانست ما اهل سنت پیرو امام حسین هستیم 

حاج صفر آخوند قزاقی رئیس حوزه علمیه روستای عجین از گالیکش که نزدیک ایشان هستند و ایشان می گوید آقا آقای گرگیج 

نظر اهل سنت ندارد این فرمایشات این بزرگوار هست حاجی محمد جرجانی امام جمعه  نظر خودش را گفته و هیچ وجهی ارتباط با

 اهل سنت شهر تاتار ایشان آمد این قضیه را محکوم کرد



و حتی بعضی از این آقایان رسما اعلام کردند که صحبتهای آقای گرگیج صحبتی است که مربوطی به اهل سنت ندارد و این 

ایشان زده این را که ما نگفتیم این آقایان که شما دارید می بینید اینها همه از علمای بزرگوار اهل حرف همان وهابیت و سلفیت 

سنت هستند اینها هیچ کدام که شیعه هستند یا امام جمعه هستند یا چیز هستند استاد حوزه علمیه هستند اینها ، اینها امام جمعه 

 ن الان هم این حرفهایشان چیست در چیز هست در سایتشان هست برادر مناهل سنت پالیزان خوب ایشان آمد این مطالب را م

  :بیننده

 عرض کرد عقیده اش را واکنش پس می شود سلفی و و هابی بوده 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

نوع . نه به آخوند کاری ندارم من از عقیده ی خودم دارم صحبت می کنم .نه ببینید اجازه بدهید این آخوند قزل ما که نمی گوییم

اعتقادات ریشه در تعصبات و عقائد منحرف وهابیت دارد ببین عزیز من وقتی که ما می آییم یک مسئله ای را علمای اهل سنت 

 د این دیگر منطق قرآنی است عموما قبول دارند مثلا توسل همه علمای اهل سنت جدیدا و قدیما ادعای اجماع هم می کنن

وقتی فرض بفرمایید جناب آقای رضایی بزرگوار می آید می گوید من فرض توسل را قبول ندارم  پس معلوم می شود که حالا 

مثال از کسی دیگر از خود حضرت عالی یا قزوینی می آید می گوید من توسل را قبول ندارم بعد معلوم می شود این همان خط 

 است سلفی گری است عزیز دل من سیر وهابیت 

 :بیننده

 من در مورد همین توسل می خواهم یک کم بحث کنم حالا شما می گویید توسل درست است 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 بله بفرمایید عزیز ما در خدمت حضرت عالی هستیم 

  :بیننده

  ؟توسل آیا شما نماز برای چه  می خوانید اقای قزوینی روزه برای چه می گیرید .توسل چه چیزهایی دارد



 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 خوب نماز می خوانم خدا دستور داده نماز بخوانم

 :بیننده

 اعمال نیک نه بهبه سوال من این است توسل گفته که  

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 یک کجا گفته یک روایت یک آیه برای من بیاور  کجا گفته توسل به اعمال ن

      :بیننده

 بله ؟ شما توسل در این مورد مثلا  به زنم هم توسل بکنم مثلا 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

اللَّهَ وَ ابْتَغُوا إِلیَْهِ یا أَیُّهاَ الَّذینَ آمنَوُا اتَّقوُا  عزیز من شما می گویید توسل به اعمال نیک کدام آیه گفته توسل به اعمال نیک ؟ 

 تقوا داشته باشید و متوسل بشوید کجایش دارد توسل به اعمال صالح الْوَسیلَة

 سوره مائده  35آیه 

 :بیننده

  ؟متوسل به چه چیزی باید بشویم

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

متوسل به اسمای الهی می شویم اعمال حسنه می شویم انبیا و صالحین هم می شویم این عقیده بنده نیست عقیده عموم اهل 

 سنت و همه شیعه هست 

 :بیننده



 کسی مرده باشد به آن توسل نمی جوید یچ کدام اهل سنتی که واقعی باشد اهل سنت ه

 :مجری

 گفتید اهل سنت واقعی توسل را قبول ندارند ؟ ؟ل سنت واقعی توسل را قبول ندارنداه

  :بیننده

شما کسانی که مرده مثلا شما حضرت علی را می گویید زنده است من می توانم  به ایشان توسل ذکنم چون صدای من را  ؛بله

  ؟می شنود درست است حضرت فاطمه زهرا صدای شما را می شنود درست است  شما همین عقیده را دارید

  :مجری

 ؟ل داشته باشد اهل سنت واقعی نیستنه صبر کنید جمله ای که گفتید شما می گویید که کسی که در واقع توسل را قبو

  :بیننده

 شما موضوع را برعکس می بینید می گویم هیچ اهل سنت واقعی توسل به مرده را قبول ندارد 

  :مجری

 خوب فرق نمی کند معنایش همین می شود دیگر یعنی می گوید اگر کسی 

  :بیننده

 شما حرف من را برعکس می کنید 

  :مجری

 نه عزیز دلم شما دارید اینطوری می گویید دیگر می گویی اهل سنت واقعی توسل قبول را ندارند 

  :بیننده



 توسل به مرده را قبول ندارند 

 :مجری

 حالا فرقی نمی کند توسل به مرده یا زنده 

 :بیننده

 چرا فرقی نمی کند من زنده ام از شما یک چیزی می خواهم آن فرق می کند تا کسی مرده باشد من از او چیزی بخواهم  

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 خوب آقا شما مذهبتان چیست کدام یک از مذاهب را قبول دارید شما 

  :بیننده

 اهل سنت بلوچستان معمولا چه مذهبی را قبول دارند 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 حنبلی ، شافعی ، حنفی ، مالکی کدام ؟

 :بیننده

من همین حنفی مذهبم ولی خوب مختص حنفی نیستم آن چیزی که رأی اسلام داده باشد امام ابوحنیفه یک رأی داده باشد  

 آخرت هست قبول می کنم  شافعی چیزی آن که به صلاح دین و

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

آقای رضایی جان اجازه بدهید در حرف من نپرید شما ببینید دوستان مانیتور من را یک لحظه محبت کنند برای شما عرض کنم 

دار الافتاها این کتاب  ببین عزیز من این کتاب المغنی است شما بروید مکه مکرمه اگر مشرف شده باشید در تمام از فقهای حنبلی 

 المغنی هست مثل توضیح مسائل مراجع ما می ماند



مستحب است می گوید آقا  465این الجزء الاول برادر عزیزم این هم جزء پنجمش با تحقیق دکتر ترکی این هم برادر گرامم ص 

پیغمبر نشسته بودم اعرابی آمد ومتوسل به  زیارت قبر پیغمبر تا ایشان می آورد از قول عتبی نقل می کند که می گوید من کنا قبر

 را خواند و گفت سوره نساء 64آیه  وَ لوَْ أنََّهُمْ إذِْ ظلَمَُوا أَنْفسُهَُمْ جاؤُکقبر پیغمبر شد و گفت قرآن گفته 

  قد جئتک 

  آمدمیا پیغمبر به قبر پیغمبر دارد می گوید 

  مستغفرا لذنبی مستشفعا بک الی ربی

دامه مقدسی از فقهای بنام اهل سنت است منبری و امام جمعه عادی نیست از فقهای بزرگ اهل سنت است و خود آقای ابن ق

ایشان می گوید آقا شما برای شما عرض کنم وقتی وارد مسجد شدی کنار قبر پیغمبر بیا پشت به قبله کن و به پیغمبر سلام بده 

 سوره نساء را بخوان و بگو ای پیغمبر  64آیه  و بگو چه این فتوای ابن قدامه هست برادر بزرگوارم این

  اتیتک مستغفرا من ذنوبی مستشفعا بک الی ربی

حنبلی ها اما حنفی ها این فقیه حنبلی است فقیه بنام حنبلی است عزیز دل من همچنین این از اینها بعد دهها فقیه بزرگوار حنفی 

دیة المعرفة بالفتاوی العالمگیریه فی مذهب الامام الاعظم ابی حنیفه عزیز دل من شما اگر حنفی هستید این کتاب الفتاوی الهن

فتاوای فقهای احناف را آورده نه یک نفر را می گوید می آیی کنار قبر پیغمبر چه می  این 293اللعمانی این جلد اولش در ص 

 گویی خطاب به ابوبکر و عمر بگو

 نتوسل بکما الی رسول الله  

 عمر است برادر عزیزم این وهابیت ذهن شما را از شما ندزدند  یعنی خطاب به ابوبکر و

 کما نتوسل بکما

ابوبکر و عمر به پیغمبر متوسل می شوید بواسطه ابوبکر و عمر و می گویید پیش پیغمبر شفاعت کنید بعد می آید می گوید بیاید  

 سوره نساء را بخواند و بگوید 64کنار قبر پیغمبر این آیه 

 یا رسول الله ما قد جئتک قد جئناک سامعین قولک  



 خطاب به خدا 

 طائعین امرک مستشفعین بنبیک الیک

آمده ایم پیغمبر را شفیع خودمان قرار بدهیم و همچنین از آقایان حنفی ها من تعبیر ابوالبقاء حنفی این هم کتاب است عزیز دل  

 من ببین برادر من  می گوید آقا بیایید کنار قبر پیغمبر و بگو

 و نحن وفدتک یا رسول الله 

کلمه وفد یعنی گروههایی که از خارج می آیند به عنوان هیأت  ما گروه خلاصه خدمت گذار آمدیم ما برای شما عرض کنم یک 

 .هیأت هایی هستیم که آمدیم یا رسول الله و اضیافک ما مهمان شما هستیم از راه دورآمدیم

آیه  اینجا ببین چه تعابیری دارد می گوید آمدیم به زیارت شما تیمن کنیم به سلام بر تو تبرک بجوییم و تور ار شفیع قرار بدهیم و

 سوره نساء را می خواند و بگو  64

 قد جئناک یا رسول الله

  پیغمبر نزد تو آمدیم 

 در حق خودمان ظلم کردیم استغفار می کنیم 

 فاشفع لنا الی ربنا 

کتاب المجموع خوب ببینید این یکی دو تا نیست شما از فقهای شافعی آقای نووی از او تعبیر می کند به مفتی الامة این فتوای 

 این بزرگوار هست ج هشتم

اجازه بدهید این را هم من بخوانم از شافعی ها هم خوانده باشم بعد فتوای خودش است فتوای آقای نووی است می گوید می آید 

 کنار قبر پیغمبر

 و یتوسل به فی حق نفسه و یستشفع به الی ربه 



ا حنبلی ها مالکی ها شافعی ها نشان بدهم توسل به قبر پیغمبر خوب آیا این فقهای بزرگوار شما بیا من پنجاه تا فقیه از حنفی ه 

را اینها نه تنها جایز دانستند می گویند از مستحبات است حتی بعضی ها زیارت پیغمبر را واجب می دانند عزیز دل من حالا بفرمایید 

 شما آیا این فقها را شما مشرک می دایند

  :بیننده 

 می شود من هم حرف بزنم .آقانمی گذارید من حرف بزنم حاج 

 :مجری

 خوب یک نکته ای  آقای رضایی شما ببینید اینها همه علمای اهل سنت شما بودند  

 :بیننده

 حالا صبر کن من هم می خواهم در جواب حاج آقا یک حرف بزنم حالا

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 بفرمایید عزیز دل من

 :بیننده

درست است پیامبر را بعضی از صحابه مثلا گفته بله یک مثلا ملائک شاید حرفشان را به من برسانند آن روایت است درست است 

اما کسانی دیگر غیر از پیامبر چون پیامبر پیامبر معصوم بوده وحی برایش خداوند به حساب توسط جبرئیل می فرستاده اما کسانی 

 د منظورم این بود آیا می شود به آنها که دیگر را که شما صدا می زنی

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

توسل به پیغمبر به قبر پیغمبر جایز است یا جایز نیست همین جا را شما  ؟آقاجان شما توسل به پیامبر جایز است یا جایز نیست

 بایستید شما 



حالا فعلا غیر پیغمبر را نمی خواهیم حرفش را بزنیم توسل به بفرمایید توسل به پیغمبر با توجه به این فتاوایی که نقل کردیم ما 

  ؟قبر پیغمبر جایز است

  :بیننده

وقتی که شخص از دنیا می رودتوسل جستن جایز نیست از نظر اعتقادی آن چیزی که خود شخص برداشت می کند جایز نیست 

 بحساب  از دنیا رفته دیگر خودش  .حاج آقا

 :مجری

 را جواب بده دیگر آقای رضایی یک سوال

 :بیننده

 بفرمایید 

  :مجری

 شما بگویید آیا توسل به پیغمبر را جایز است یا نه طبق منابعی که معرفی کردیم 

 :بیننده

 گفتم که جایز هست وقتی که وفات کرده جایز نسیت توسل به پیغمبر صلی الله علیه وسلم  

  :مجری

 ای بابا پس اینها چه بود 

 نی قزوینی:آیة الله دکتر حسی

 این فتاوای این فقها همه شان اشتباه کردند مشرک هستند 

 :بیننده



نه اشتباه نکردند همان فقهایی شما که می گویید همان علما همین سلام دادن سلام دادن به پیامبر صلی الله علیه وسلم چون  

 وفات کرده جایز نیست 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 چه کسی گفته جایز نیست غیر از این وهابی های پلید 

  :بیننده

 حاج آقا آن کسی که اعتقادش را بیان می کند پس پیامبر هم وهابی بوده از نظرشما دیگر

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 شما نظرتان نسبت به این فتاوای فقها چیست 

 :بیننده

حد جواب دادن به شما باشد حاج آقا نه  این که تکه و گریزبرایم می آوریدیک تکه  خوب فتاوا  باید شما یک عالم بیاورید که در

 خط زیرش می کشید می گویید این فتوای این است این فتوا بالایش اینطوری است 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

  خوب آقا این که من آوردم کتابش را آوردم کل صفحه را نشان دادم کل صفحه را نشان دادم

 :دهنبین

 شما باید کسی را بیاوید که در سطح شما باشد در شبکه المستقله شما آنجا جوابی نداشتید برای این 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

عزیز من شما این حرفهای بی خود وفضولی را بگذار کنار برادر عزیز من من این حرفهایی که از علمای بزرگوار اهل سنت آوردم 

 را نشان دادم کل صفحه را نشان دادم برایتامشب کتابش 



  :بیننده

 یاورید همچنین حرفهایی بزنیدبن شما نیست جوش در شأ

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 بفرمایید اینها آیا مشرک بودند کافر بودند اینها نه همین جواب من را بده این فقها توسل به پیغمبر به قبر پیغمبر را مستحب دانستند 

 :دهبینن

 چرا شما زود جوش می آورید شما حرفهایتان تکیه کلامتان در شان شما نیست

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 عزیز من شما از این شاخه به آن شاخه از آن شاخه به آن شاخه می پرید 

 :بیننده

 خوب منطقی دارم حاج آقا می گوید که شما این حرفهای  بی خودی را رها کن درست نیست واقعا در شان یک عالم نیست 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

عزیز من شما آمدید من نه آقای ابولقاسمی هستم نه آن یکی که بخواهی مغالطه کنی و خلاصه آش شله قلمکار درست کنی من 

  ؟های حنفی حنبلی مالکی شافعی را آوردم راست می گویید بفرمایید اینها مشرک بودندآمدم فتاوای فق

 :بیننده

 شما می خواهید جواب را از من بشنوید 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 خوب بفرمایید بله



 :بیننده

 چرا با یک عالم بحث نمی کنید عالم در سطح شما بالاتر از شما باشد بحث کنید 

 :مجری

 شما زنگ زدید به شبکه ما عزیز من داری شما شبهه مطرح می کنی  

 :بیننده

من زنگ زدم سوال بپرسم نه اینکه شما کتابها جلدهای فلان را برای من رو کنید  یک جمله ی یک تکیه کلام در آن این نوشته 

 شده 

 :مجری

 شما جواب بدهیم  خوب عزیز من وقتی شما سوال مطرح می کنید ما باید از کتابهای شما به

 :بیننده

 نه من یک سوال از شما دارم از اعتقاد خودتان 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 عزیز من به اعتقاد جواب نمی دهم شما جواب این را بده عزیز دل من 

 :بیننده

 چه جوابی 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

فقهای چهار مذهب می گویند آقا کنار قبر پیغمبر بیایید به پیغمبر متوسل بشوید آیا این فقهایی که ما آوردیم بیش از پنجاه نفراز 

 چون بحث توسل بحث شرک است محمد بن عبد الوهاب می گوید ؟آیا اینها مشرک بودند



 من جعل بینه و بین الله وسائط  

 بین خود و بین خدا واسطه قرار بدهد 

 کافر مرتد حلال المال و الدم

 م مرتد است و هم جانش و مالش هدر استهم کافر است ه 

 این فتوای محمد بن عبد الوهاب است می خواهی کتابش را بیاورم کل  صفحه اش را هم نشان بدهم 

 :بیننده

 همین جواب که از عبد الوهاب که آوردید به شما بدهم . حالا من همین جواب عبد الوهاب را به شما فقها بدهم حاج آقا

  :مجری

 آقای رضایی فقط یک سوال ما را جواب بده اگر  می خواهی بحث ادامه پیدا کند 

 :بیننده

 نه من می خواهم همین جواب سوال حاج آقا را بدهم 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

 خوب بفرمایید بفرمایید عزیزمن اجازه بده آقای اسماعیلی 

  :بیننده

ینکه از عبد الوهاب فتوا گفته اگر هر کس از خدا بخواهد این شرک و مشرک است گویند فقط خدا را بخوانید اما ا وهابی ها می

این اصلا دلیلش حاج آقا اصلا حرفش دوگانه است با خودش حالا اگر خودش حرفش را نگاه کند حرفش دوگانه است از آن طرف 

از این طرف می گوید که عبد الوهاب گفته هر کس از خدا بخواهد این یعنی  می گوید عبدالوهاب می گوید فقط خدا را بپرستید

 چه اصلا می شود همچنین تناقضی داشته باشد 



 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

این کتاب را هم ببین عزیز من این کتاب مولفات شیخ محمد بن عبدالوهاب عربستان کجا من می گویم محمد بن عبدالوهاب ببین 

که رفته بودیم ایشان به من هدیه داد  82م چاپ شده خود این کتاب را مفتی اعظم عربستان آقای آل شیخ طائف سال سعودی ه

ببین عزیز من از  147در بازار هم نیست این کتابی است که ما الان در کتابخانه های قم هم ندارند ببینید الرسائل الشخصیه  ص 

 اینجا می آید می گوید تا صفحه اولش هم شما بخوان بیا از اول

 من جعل بینه و بین الله وسائط  

 بین خود و بین خدا واسطه قرار بدهد

آنها را بخواند این کافر است مرتد است مالش و جانش هدر است الان این داعشی ها که می کشند و غیره مسلمانها را شیعه و  

 سنی یکی از ملاکشان همان توسل است 

 :مجری

  ؟وقت برنامه مان تمام شد شما این فتاوای علمای اهل سنتی که ما نشانتان دادیم آیا این را قبول دارید یا نهآقای رضایی ما 

 :بیننده

 صد در صد علمایمان را قبول دارم بخاطر اینکه قبول دارم این حرفها را می زنم 

 :مجری

فرمایید دیگر  استاد نشان دادند دیگر شما می گویید من حنفی اینها از نظر شما ب .خوب اینهایی که فتوا را دادند اینها از نظر شما

  ؟هستم استاد هم نظر علمای حنفی را نشان دادند دیگر حالا چرا شما مقاومت می کنید

 :بیننده

 من جواب همین را می خواهم بدهم به شما حالا شما نمی گذارید 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:



 شما اینها را مشرک می دانید جواب نمی دهید به ما شما از اینجا می روید به المستقله از آن طرف میروید توسل 

 :مجری

  ؟آقای رضایی ما وقتمان تمام شده شما یک کلمه جواب بده آیا شما این علمایی که  گفتند مشرک می دانید

 :بیننده

 در کلامم جمله ام نمی دانم حالا می توانم حرف بزنم   حاج آقا قزوینی می خواهم حرف بزنم می پرد ؛نه

 :مجری

 بفرمایید شما جواب ما را بدهید

 :بیننده

 من جواب شما رامی دهم اگر حاج آقا یک سی ثانیه صبر کنند من جواب شما را می دهم 

 :مجری

اصلا فرصت نداریم دوستان هم اتاق فرمان می گویند وقت ما تمام شده شما هم می توانید در برنامه بعدی ما هم بیایید فقط یک 

 کلمه جواب بدهید شما این علما را شما این را مشرک می دانید 

 :بیننده

 د توسل نجویید به مرده فقط سی ثانیه  بالاخره علما و فقهای ما از طریق همین کتابها به ما فتوا می دهن

 :مجری

 شما این علمایی که نظرشان را گفتند شما اینها را مشرک می دانید ؟

 :بیننده



 نه من مشرک نمی دانم

 :مجری

خوب پس ممنونیم از شما بروید باز بیشتر مطالعه بکنید شما که می گویید سواد ندارید آنهایی که سواد دار تر هستند عالم تر هستند 

شما دعوت کنید از جانب ما بیایند روی خط شما خودتان می آیید سوال می پرسید بعدا می گویید چرا دارید از کتاب نشان آنها را 

می دهید خوب ما چکار کنیم چطوری باید به شما جواب بدهیم شما می گویید اهل سنت حنفی هستم خوب ما هم از علمای حنفی 

 ر مطالعه کنید یک مقدار بیشتر تامل کنید استاد وقتمانبه شما نشان می دهیم دیگر یک مقدار بیشت

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

آقای رضایی جان ببین عزیز دل من این وهابی ها و وهابی ها پلیدند دین ندارند اینها ضد دین هستند ضد اسلام هستند ضد قرآن 

 .نیستندهستند ضد اهل بیت هستند اصلا اینها برای مسلمانها ارزش قائل 

ببین اینها چقدر از علمای اهل سنت را قلع و قمع کردند در عربستان در طائف خود علمای بزرگ  شما برو تاریخ آل سعود را بخوان

 اهل سنت می نویسند 

 کانوا یذبحون الطفل فی حضن امه

 دامن مادر سر می بریدند اینها  طفل شیر خواره در 

ی دانند خوب شما از این آقایانی که ما نقل کردیم از این فقها ، فقهای اهل سنت یک مورد اینها غیر از خودشان همه را کافر م 

برای ما بیاورید که بگویند آقا توسل شرک است غیر خدا را خواندن شرک است بله وهابی ها آنهایی که واقعا قلبشان و فکرشان 

 ینها اینها منکر توسل هستند وابسته به عربستان سعودی است پول عربستان سعودی می آید برای ا

 :مجری

درست است استاد در خصوص سید الشهدا آقا فرهاد پرسیدند چون وقتمان خیلی خیلی کم است فقط خیلی کوتاه بفرمایید که گفتند 

 آیا فقط برای حمزه هست یا برای امام حسین هم اطلاق می شود 

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:



علیه از امام حسین سلام ببینید در رابطه با حضرت سید الشهدا ما روایات متعدد داریم که ائمه علیهم السلام امام صادق سلام الله 

 اینها از حضرت امام حسین به سید الشهدا تعبیر کردند 431ص  14الله علیه به سید الشهدا تعبیر کرده وسائل ج 

البته از خود امام حسین هم  .ید الشهدا هم در زبان رسول اکرم به سید الشهدا تعبیر شدهاز حضرت جعفر طیار از حضرت حمزه س 

 گوید  می 1118ما در کتاب های متعدد اهل سنت داریم مثل توضیح الافکار آقای صنعانی متوفی 

 الحسین بن علی ریحانة المصطفی و سید الشهدا 

 می گوید 60ص  2در ج  880از سیوطی متوفی  ین و همچنین جواهر العقول آقای منهاجیاز امام حس

 نا الامام سید الشهدا الحسین مولا 

 گوید  می 44ص  1همچنین علاء صوفیه ابوالعزائم ج و 

 سیدنا و مولانا الامام الحسین هو سید الشهدا 

 البته بعضی از آقایان وهابی ها هم مثل ابن عثیمین به پیغمبر هم سید الشهدا گفتند می گوید

  والسلام علی سید الرسل سید الانبیا سید الصدیقین سید الشهدا 

 به پیغمبر اکرم هم سید الشهدا آقایان گفتند 

از حضرت جرجیس پیغمبر هم سید الشهدا  ایشان 76ص  1کتاب الزهد احمد بن حنبل ج  29ص  125فتاوی نور الدرب بخش 

واژه سید الشهدا نسبت به حضرت حمزه نسبت به حضرت جعفر طیار  تعبیر کرده اند همچنین نسبت به بعضی از افراد دیگر هم

 .عرض کردم واژه سید الشهدا تعبیر شده

من گمانم دیگر این کفایت کند این برادر عزیزم خیلی طلبکارانه می گفت آقا سید الشهدا آیا لقب چه کسی هست سید الشهدا لقب 

 علیه هر کجا که واژه و کلمه سید الشهدا استعمال می شود انصراف دارد این افراد هست ولی بعد از حضرت امام حسین سلام الله

 به حضرت امام حسین فقط 

چه از اهل سنت چه از شیعه سید الشهدای مطلق انصراف به امام حسین دارد اگر چنانچه از حمزه می گویند ، می گویند حمزه 

 بله این خلاصه جواب این برادر عزیزمان بود  .نند این راکلمه حمزه را می آورند از جعفر طیار می گویند تعبیر می ک



 :مجری

 ممنونم حضرت استاد یک دو سه تا هم دعا بفرمایید که حسن ختام برنامه مان باشد متشکرم

 آیة الله دکتر حسینی قزوینی:

ما را از یاران ویژه آقا ولی . خدایا تو را قسمت می دهیم به آبروی محمد و آل محمد فرج مولای ما امام زمان نزدیک بگردان 

 عصر قرار بده 

حوائج ما حوائج دست اندر کاران شبکه جهانی ولایت حوائج بیننده .حوائج حاجت مندان روا بفرما .رفع گرفتاری از گرفتاران بنما

همه و همه را گان عزیز بالاخص حوائج ولایت یاوران و ولایت یاوران عزیز اهل سنت خدا به آبروی محمد و آل محمد حوائج 

 برآورده نما 

 دعاهای ما را به اجابت برسان 

 والسلام علیکم و رحمة الله و برکاته 

 :مجری

 اللهم صل علی محمد و آل محمد و عجل فرجهم

 از توجه وعنایت تک تک شما ممنون و سپاسگذار هستم در پناه حضرت حق باشید و زیر سایه مرتضی علی 

  یا علی مدد 


